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PROTOKÓŁ NR XII /2022 

z obrad XII Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 24 listopada 2022 r. 

w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 

 

 

Obecni: 

1.   Na stan 15 radnych:  obecnych  15 

    nieobecnych    0 

   usprawiedliwionych   0 

 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Sekretarz Jolanta 

Sałęga, Skarbnik Miasta Dorota Przybyła, Dyrektorzy Jednostek Organizacyjnych, Radca Prawny, 

Komendanta Straży Miejskiej oraz Naczelnicy wydziałów Urzędu Miejskiego. 
 

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
3. Podatki i opłaty lokalne na 2023 rok wraz z podjęciem uchwał: 

a. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień  
z tego podatku w 2023 r. 

b. Uchwała w sprawie w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na rok 
2023. 

c. Uchwała w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, wysokości dziennych stawek opłaty targowej, 
zwolnień z opłaty targowej, poboru opłaty w drodze inkasa oraz ustalenia terminu płatności dla 
inkasentów w 2023 r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 
5. Wolne głosy. 
6. Informacja o realizacji uchwał z poprzednich sesji. 
7. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika. 
9. Blok informacyjny. 
10. Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Miejskiej z dnia 27.10.2022 r. 
11. Zakończenie obrad XII sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 

Ad 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie ustawy 

o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r., art. 20 ust. 1 otworzył obrady XII Sesji Rady Miejskiej 

w Bieruniu, które odbyły się w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu. 

Na podstawie § 8 ust. 1 Regulaminu Obrad Rady Miejskiej stwierdził, że liczba obecnych Radnych 

pozwala na prawomocne obradowanie i podejmowanie uchwał. Przywitał wszystkich uczestniczących 

w obradach Sesji Rady.  

 
 

Ad 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy wszyscy otrzymali zawiadomienie z zaproponowanym 

porządkiem obrad i projektami uchwał oraz czy wnoszą o jego poszerzenie lub ograniczenie. 
Burmistrza Miasta Krystian Grzesica złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały ws. zmiany Uchwały nr VIII/14/2021 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 26 sierpnia 2021 r. 
dotyczącej udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego.  
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Wobec braku uwag do wniosku Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek pod głosowanie: 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka − 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia − 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara − 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Wniosek 1 został przyjęty jednogłośnie, przy 12 głosach za. 
 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie 

nowego porządku obrad: 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka − 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia − 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara − 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, przy 12 głosach za. 

 

Ad 3 

 Skarbnik Miasta Dorota Przybyła przedstawiła temat podatków oraz omówiła projekty uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odniósł się do możliwości uzupełnienia dochodów z innych źródeł niż 

z podwyżki podatków lokalnych., kształtowania innych dochodów (PIT, CIT). Skarbnik Miasta udzieliła 

wyjaśnień. Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Rada Miejska przystąpiła do rozpatrzenia 

projektów uchwał: 
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a) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień z tego 

podatku w 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty WSTRZYM.  

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław WSTRZYM. 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara − 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy  

Uchwała XII/1/2022 została przyjęta większością głosów, przy 12 głosach za, 2 wstrzymujących się. 
 

b) w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na rok 2023 

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław WSTRZYM. 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara − 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos  

Uchwała XII/2/2022 została przyjęta większością głosów, przy 13 głosach za, 1 wstrzymującym się. 
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Do obrad dołączyła Radna Barbara Panek-Bryła. Od tej pory w obradach uczestniczy 15 Radnych. 

 

c) w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, wysokości dziennych stawek opłaty targowej, 

zwolnień z opłaty targowej, poboru opłaty w drodze inkasa oraz ustalenia terminu płatności 

dla inkasentów w 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała XII/3/2022 została przyjęta jednogłośnie, przy 15 głosach za. 

 

Ad 4 

Burmistrz Miasta poinformował o tym, że nie było żadnych istotnych zmian kadrowych, jak również  

o najważniejszych wydarzeniach tj.: nadzwyczajnym walnym zgromadzeniu Spółki „Katowicka 

Specjalna Strefa Ekonomiczna”, na którym zostały podjęte uchwały wyrażające zgodę na zakup przez 

Strefę Ekonomiczną działek w Bieruniu przy ul. Turyńskiej; naradzie organizowanej przez Nadleśnictwo 

Kobiór w zakresie planu urządzenia lasu; podpisanych umowach na zagospodarowanie i opracowanie 

dokumentacji terenów za Groblą. Ponadto przekazał informacje o odbiorach inwestycji m. in.: placów 

zabaw przy Szkole Podstawowej nr 1 i Szkole Podstawowej nr 3; parkingu na ul. Węglowej;  

ul. Piastowskiej, odcinka drogi ul. Granitowej do bloku 5e; powstaniu mini parku strefa relaksu przy 

Szkole Podstawowej nr 3; szeregu działań związanych z modernizacją oświetlenia na terenie Miasta na 

ul. Ogrodowej, ul. Kamiennej, ul. Kossaka, ul. Spacerowej, ul. Westerplatte. Burmistrz Miasta 

poinformował także o uroczystości z okazji rozpoczęcia budowy firmy Hager na ul. Ekonomicznej, 

spotkaniach i konkursach w Naszym Mieście np. tj. NITROERG Dance Festival, Święto Niepodległości. 

 

W czasie dyskusji głos zabrali: Radna Barbara Panek-Bryła, Radny Jarosław Mokry, Przewodniczący 

Rady Miejskiej, którzy odnieśli się do zadania tzw. „dojście do Kopca”, dotacji na zakup lekkiego wozu 

pożarniczego, uroczystości „złotych, diamentowych oraz żelaznych godów”, przetargu na 

kompleksowe dostarczenie paliwa gazowego.  

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta, Naczelnik Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania 

Kryzysowego Waldemar Prietz oraz Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł. 
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Ad 5 

W tym punkcie obrad głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej, Radny Jarosław Mokry, którzy 

poruszyli kwestie: oświetlenia na Grobli, zasad działania oświetlenia, sprawy zamiany gruntów na  

ul. Wita, plany prowadzenia i efektów zielonych kontroli. 

Na pytania odpowiedzieli Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Tomasz Pawlus, Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga oraz Komendant Straży Miejskiej 

Krzysztof Waligóra. 

 

Radny Piotr Świerkosz przedstawił wniosek wraz z uzasadnieniem o przesuniecie posiedzenia Komisji 

Gospodarki z 6 grudnia na 8 grudnia na godzinę 15:00. Następnie Radny Edward Andrejczuk również 

przedstawił wniosek z uzasadnieniem o przesuniecie terminu posiedzenia Komisji Finansów  

z 8 grudnia na 12 grudnia na godzinę 15:00. 

 

Wobec braku uwag do wniosków Przewodniczący Rady Miejskiej, w kolejności zgłoszeń poddał 

wniosek Radnego Piotra Świerkosza pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Wniosek 2 został przyjęty jednogłośnie, przy 15 głosach za. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek Radnego Edwarda Andrejczuka pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Wniosek 3 został przyjęty jednogłośnie, przy 15 głosach za. 

 

 

W dalszej części dyskusji głos zabrali: Radny Walenty Magiera, Radna Natalia Grosman; 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Radny Piotr Świerkosz. Poruszone zostały kwestie oszczędności 

oświetlenia, losowego wyłączania faz lamp, oświetlenia świątecznego. Wyjaśnień udzielał Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Komunalnej, Burmistrz Miasta. 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę. 

 

Po zakończonej przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej przystąpił do kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 

Ad 6 

Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga poinformowała, że uchwały podjęte na XI Sesji w dniu 27.10.2022 r., 

zostały przesłane do organów nadzoru. Przekazała również, że wpłynęło zawiadomienie o wszczęciu 

postępowania nadzorczego w zakresie uchwały Nr XI/7/2022 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia  

27 października 2022 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Górka Solecka”. 

 

 

Ad 7  

Przewodniczący Komisji: Gospodarki, Społecznej, Bezpieczeństwa, Finansów przedstawili tematy 

wiodące, wnioski i stanowiska podjęte na ostatnich posiedzeniach komisji bez opinii dotyczących 

tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że 21 listopada Komisja przeprowadziła kontrolę  

w Wydziale Organizacyjnym w zakresie obsługi Mieszkańców, nie stwierdziła nieprawidłowości  

i pozytywnie zaopiniowała funkcjonowanie Wydziału Organizacyjnego. Została zakończona kontrola  

w zakresie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bieruniu. Wnioski i protokół zostaną przekazany 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i petycji poinformował o posiedzeniu Komisji w zakresie 

rozpatrzenia petycji wraz z negatywnie podjętym stanowiskiem, które zostanie przedstawione  

w miesiącu grudniu. 

 

 

Ad 8 

Rada Miejska przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 

 

a) w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Województwa 

Śląskiego nieruchomości stanowiącej własność Gminy Bieruń 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości Łukasz Odelga. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
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Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała XII/4/2022 została przyjęta jednogłośnie, przy 15 głosach za. 

 

 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie na rzecz EUROPACK FOILS Sp. z o.o. z siedzibą w Bieruniu, 

w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej w Bieruniu, stanowiącej własność Gminy 

Bieruń 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości Łukasz Odelga. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała XII/5/2022 została przyjęta jednogłośnie, przy 15 głosach za. 
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c) w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu ustalanej dla obliczenia zwrotu 

kosztów jednorazowego przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz ich rodziców do placówek 

oświatowych 

 

Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Miasta. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała XII/6/2022 została przyjęta jednogłośnie, przy 15 głosach za. 

 

d) w sprawie przyjęcia Programu Polityki Zdrowotnej Gminy Bieruń na 2023 rok „Udzielanie 

świadczeń zdrowotnych w zakresie rehabilitacji dzieci niepełnosprawnych z terenu Gminy 

Bieruń w warunkach domowych" 

 

Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Miasta. 

 

Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 
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12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała XII/7/2022 została przyjęta jednogłośnie, przy 15 głosach za. 

 

e) w sprawie przyjęcia programu współpracy Miasta Bieruń z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami uprawnionymi, na 2023 rok 

 

Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Miasta. 

 

Komisja Społeczna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Obrady opuściła Radna Krystyna Wróbel. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna - 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała XII/8/2022 została przyjęta jednogłośnie, przy 14 głosach za, 1 osoba opuściła obrady. 

 

f) w sprawie zaproszenia do osiedlenia na terenie Gminy Bieruń rodziny polskiego pochodzenia  

w ramach repatriacji 

 

Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Miasta. 

 

Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. Podczas otwartej dyskusji dopytała o zmianę zaistniałą w przedstawionym projekcie 

uchwały. Radny Jarosław Mokry zapytał o wykorzystanie wskazanej kwoty 234 tysięcy złotych. 

Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Miasta. 

 

Do obrad dołączyła Radna Krystyna Wróbel. 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod 

głosowanie: 
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Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Uchwała XII/9/2022 została przyjęta jednogłośnie, przy 15 głosach za. 

 

g) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2022-2027 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała pierwotny 

projekt uchwały. 

 

Radna Barbara Panek-Bryła w zakresie „Zamieszkajmy razem” dopytała o liczbę lokali. 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod 

głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian WSTRZYM. 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław WSTRZYM. 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy  

Uchwała XII/10/2022 została przyjęta większością głosów, przy 13 głosach za, 2 wstrzymujących się. 
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h) w sprawie zmiany Uchwały nr VIII/14/2021 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 26 sierpnia 2021 r. 

dotyczącej udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała pierwotny 

projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław WSTRZYM. 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos  

Uchwała XII/11/2022 została przyjęta większością głosów, przy 14 głosach za, 1 wstrzymującym się. 

 

i) w sprawie zmiany Uchwały nr VIII/14/2021 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 26 sierpnia 2021 r. 

dotyczącej udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław WSTRZYM. 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos  

Uchwała XII/12/2022 została przyjęta większością głosów, przy 14 głosach za, 1 wstrzymującym się. 

 

 

Ad 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał informację w zakresie planów pracy Komisji na przyszły rok.  

Radna Barbara Panek-Bryła zabrała głos w temacie planu pracy Komisji Społecznej. 

 

 

Ad 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z XI Sesji Rady Miejskiej, która 

odbyła się w dniu 27 października 2022 r. 

  

Nazwisko i imię radnego 

 

Głos 

1. Andrejczuk Edward - 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria WSTRZYM.  

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos  

Protokół został przyjęty większością głosów, przy 14 głosach za, 1 wstrzymujący się. 

 

 

Ad 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XII Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:  

Arleta Urbańczyk 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
    
                                                                                                                                              Marcin Nyga 

 


